
  IBK Östhammar styrelsemöte 
14 december, 2020, kl 17:00 
Digitalt möte via Zoom 

 
 
 
Deltagare: Tobias Mattsson, Klas Persson, Tony Lindström, Camilla Rickardsson, Susanne 
Jansson, Charlotte Sjölander, Morgan Wahlberg och Ola Thorselius 
Frånvarande: Erik Andersson, Tobias Jansson 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas Persson förklarade styrelsemötet öppnat. 
Till sekreterare valdes Tobias Mattsson. 
Till justerare valdes Charlotte Sjölander och Morgan Wahlberg 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Covid-19 
IBK’s Covid-19 regler som publicerades på hemsidan 2020-11-01 under Dokument och 
mappen ”Covid-19, IBK Östhammar regler” gäller fortfarande. 
https://www.laget.se/IBKOsthammar/Document 
 
Folkhälsomyndigheten har kommunicerat nya allmänna råd som ska gälla fr.om. 14 
december. I dessa finns riktlinjer för träning för spelare födda 2004 och äldre samt för 
enstaka matcher för spelare födda 2005 och yngre. 
 
För att personer födda 2004 eller tidigare ska kunna träna idrott eller ägna sig åt andra 
fritidsaktiviteter på ett sådant sätt bör de: 
  1. hålla avstånd till varandra, 
  2. inte dela utrustning med varandra, 
  3. när det är möjligt genomföra aktiviteten utomhus, 
  4. undvika gemensamma omklädningsrum, 
  5. resa till och från aktiviteten individuellt, och 
  6. utföra aktiviteten i mindre grupper 
 
Innebandyförbundet undersöker möjligheterna för ansvarsfull uppstart av någon form av 
matchspel för barn och ungdomar med tänkbar start i månadsskiftet januari/februari. Mer 
information om detta preliminärt i vecka 3. 
 
Detaljerna finns här: 
https://www.innebandy.se/inlagg/lista/information-avseende-nya-allmanna-rad/ 
 
Den nya informationen ska publiceras på hemsidan. 
 

  



4. Publik tillåten 
Dagen efter förra styrelsemötet (2 nov) fick vi positivt besked från Polisen att kunna ta emot 
publik på våra matcher. Tillståndet ska publiceras hemsidan: 
https://www.laget.se/IBKOsthammar/Document 
 
Papperskopia av tillståndet kommer läggas i sekretariatet.  
 

5. Försäljning 
Ravelli erbjuder bra digitala tjänster och erbjuder även hemleverans direkt till den som 
beställer varor (till extra kostnad). Under förutsättning att alla som köper beställer 
hemleverans så tycker styrelsen att försäljningen kan genomföra på ett säkert sätt. 
 
Styrelsen beslutar därför att sälja Ravelli även denna säsong. Morgan Wahlberg är 
sammanhållande och sköter kontakten med Ravelli. Försäljningsstart kommer ske tidigast 
slutet av januari. Mer information kommer att skickas ut när det bli aktuellt.  
 

6. Ekonomi 
Föreningens ekonomi var förhållandevis god när vi gick in i den här säsongen och med 
möjligheten att kunna ansöka om stöd/bistånd för minskade intäkter ska föreningen klara 
detta speciella år. 
 
Med minskade matcher blir det också minskade kostnader (mindre hallhyra, inga 
domaravgifter). Vi kommer ansöka om LOK-stöd som vanligt.  
 
Kampanjen ”Stötta IBK Östhammar” är i dagsläget uppe i över 6000kr. Målsättningen är 
15000kr så har nått 40%. 
 

7. Laget runt 
Ekonomi: 
Fakturor för licenser, sponsorer och medlemsavgifter är utskickade.  
 
Det finns fortfarande medlemsavgifter som inte är betalda. Charlotte har sammanställt en 
lista över de som inte har betalt ännu. Listan kommer att sorteras per lag och skickas ut till 
respektive lags lagledare.  
 
Material: 

 Det är lugnt på material-fronten 
 Vi ska dubbel-kolla om kommunen har åtgärdat bristerna på sargen eller inte.  

 
Seniorverksamheten: 
Seniorverksamheten är pausad. Det är ytterst oklart om det blir någon säsong över huvud 
taget.  
 

8. Nästa styrelsemöte 
Måndag 18 januari, 18:00. 
  



9. Övrigt 
Ledarmötena är inställda tillsvidare.  
Ledare uppmanas maila in sina frågor till: 
ibkosthammar@gmail.com 

 

10. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
______________________ 
Tobias Mattsson 
 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
 
_________________  __________________ 
Morgan Wahlberg  Charlotte Sjölander 
 
 
 
På grund av pandemin och att detta möte skedde digitalt kommer inga påskrifter av 
protokollet göras innan publicering på hemsida. 


